

## **Treasurer's Report      AGM 2020**

As always, I would like to thank our members who have supported the CAC's various initiatives, including the new Mosaic Scholarship, with their generous donations.

Regarding the Financial Statement, 2019 was a good financial year for the CAC. The value of our investments has increased, they brought good returns of interest, and it was possible to increase the value of the Conacher Scholarship to \$3000 (up from \$2500). Most of the funds associated with the Grace Irwin Prize have now been moved into our investments to ensure the perpetuity of the award. We had a small shortfall of funds when it came to the regular operations of the association, but the recent increase in membership fees ought to address this deficit in coming years.

Although the focus of this report is the finances of 2019, members may be curious to have an update on the CAC's current financial state in light of the plunge in the stock market precipitated by the coronavirus. The market value of our investments has dropped 15% since early March, and currently hovers around \$174,000. However, the interest we are expecting on our investments remains constant and consistent with earnings in 2019. We have fewer members in 2020 than in recent years because of the necessary postponement the annual meeting, but January's increase in membership fees is helping to offset the income lost because of fewer subscriptions.

I extend my thanks once again to the members of the Investment Committee, Reyes Bertolin Cebrian, Claude Eilers, and Peter Miller, for their advice.

## **Rapport de la trésorière      AGM 2020**

Comme toujours, je tiens à remercier nos membres qui ont soutenu, avec leurs généreux dons, les activités (y compris la nouvelle Bourse mosaïque) de la SCEC au cours de la dernière année.

En ce qui concerne les états financiers, 2019 a été une année fructueuse. La valeur de nos investissements a augmenté ; les intérêts sur nos investissements ont été lucratifs et, par conséquent, nous avons pu augmenter la valeur de la Bourse Conacher de 2 500 à 3 000 \$. Les fonds de la Bourse Grace Irwin ont été transférés à nos investissements afin d'assurer la pérennité du prix. Il y avait un petit déficit de fonds pour les opérations annuelles, mais ce problème sera résolu dans les années à venir par l'augmentation des cotisations des membres en place depuis janvier.

Bien que ce rapport traite des états financiers de 2019, nos membres peuvent également vouloir connaître les états financiers actuels, étant donné le ralentissement du marché dû au coronavirus. Depuis le début de mars, la valeur marchande de nos investissements a baissé de 15% et se situe actuellement autour de 174 000 \$. Malgré tout, le montant des intérêts que nous prévoyons gagner en 2020 reste proche de celui que nous avons gagné en 2019. En raison du report de la réunion annuelle, nous avons moins de membres en 2020 qu'en 2019, mais l'augmentation des cotisations permet de compenser la perte de revenus.

Merci encore une fois aux membres du comité d'investissement pour leurs sages conseils : Reyes Bertolín Cebrián, Claude Eilers et Peter Miller.

Respectfully submitted / Respectueusement soumis,

Pauline Ripat